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Najprej kanalizacija,
potem asfalt

Potem ko je del Horjula že ob izgradnji nove osnovne
šole dobil kanalizacijsko omrežje in čistilno napravo, del
Horjula (Volčne) pa predlani asfalt, staro vaško jedro ob
potoku Izviršc Se naprej ostaja komunalno povsem ne-
urejeno. Nič čudnega torej, da je svet KS še pred koncem
minulega leta sprejel sklep, da dobi vas Horjul v tem letu
vso prioriteto pri urejanju komunalnih problemov.

»Tik pred novim letom smo podpisali pogodbo o iz-
gradnji glavnega kanalizacijskega voda skozi stari del
Hoijula (cesta skozi Graben) do križišča za Koreno, ki jc
bil dolgo ovira, da ta del ceste ni dobil asfalla,« pravi
predsednik sveta KS Horjul Daniel Fortuoa. »Letos pa
naj bi tudi la cesta končno dobila asfalt«

Kot nam je povedal predsednik vaSke skupnosti Horjul
Ivan Rožnik, je bilo ob začetku gradnje kanalizacije (leta
1975) veliko Horjulčanov razočaranih, ker omrežje ni
bilo zgrajcno do kraja. S to etapo skozi stari del vasi naj
bi jim zdaj zadoSčeno.

»Gradnja glavnega kanalizacijskega voda od gasilskega
doma prek vaškega srcdiSia do Rašice in naprej do
križišča proti Koreni, bo terjala vei sredstev, ker v glav-
nem poteka po starem delu vasi in bo potrebno več
specialnih del. Zato se je z gradnjo tako dolgo odlašalo.

Hkrati z gradnjo kanalizacije, bo potrebno obnoviti tudi
vodovodni sistem v tem delu vasi, saj so stare salonitne
cevi že precej dotrajane. Pri gradnji vseh teh del računa-
mo tudi na pomoč krajanov. S tetn, ko bo asfaltirana še
cesta do knžišča proti Koreni (če bo vse prav celo do
Skalarja), se bodo, upam, polegle tudi phtožbe krajanov,
£eš da se nič ne ureja okolica vaške cerkvc,« je pojasnil
Ivan Rožnik.

Vrednost investicije izgradnje kanalizacije in vodovoda
za zdaj cenijo na okoli 12 milijonov tolarjev; od tega bo
del sredstev prispevala Rašica, del vodovodni odbor
Horjul, preostalo pa VO-KA Ljubljana. Pri tem računa-
jo tudi na kar najizdatnejšo pomoč obiine.

Vse se ustavi pri denarju
Lanskoletni izkupiček komunalnih del v Horjulu je bil

v primerjavi z letom poprej prejkone skromen. Postavili
so novo pokrito avtobusno postajališče na glavnem kri-
žišču v vasi, uredili javno razsvetljavo na Vočnah, hkrati
pa so pripravljali projektno dokumentacijo za ureditev
kanalizacije in razžiritev telefonskega omrežja. Menda ni
bilo denarja za kaj več tudi zato, ker ni bil potrjen mestni
proračun.



Sicer pa dela v Horjulu tudi poslej ne bo manjkalo.
Treba bo dokončno urediti cesto od Zaklanca do Horju-
la, potok pred Iskro pa naj bi pokrili, tako da bo moč
prosto hoditi čezenj. Rekonstruirali naj bi tudi cesto od
križišča pri Iskri skozi vas (proti Vrzdencu), glavna avto-
busna postaja sredi vasi pa naj bi dobila ustrezna izogiba-
lišča.

Novi telefonski priključki
Kar nekaj Horjulčanov in krajanov sosednjih vasi že

leta zaman čaka na telefonske phključke. PTT za letoš-
nje leto končno obljubKa novo telefonsko centralo v Hor-
julu in podcentralo v Sentjoštu, s čimer naj bi pridobili,
kot računajo. kakih 700 novih telefonskih priključkov.
Kdaj pa bo PTT poskrbel za boljšo kakovost telefonskih
vez (signal je često šibak, v sluSalki se sliSi tudi po več
glasov hkrati ipd.). pa ni znano.

Gasilci bodo praznovali
Letošnje leto naj bi v Horjulu potekalo tudi v znamenju
visokega gasilskega jubileja — 110-letnice tukajšnjega
gasilskega društva. Za to priložnost bodo dokončno ob-
novili gasilski dom (z obnovitvenimi deli so začeli že
lani), predvideno pa je tudi več spremljajočih prireditcv,
vključno z dokumentarno razstavo, ki naj bi prikazala
razvoj druStva skozi čas. Razveseljivo je, da pobudo
v društvu prevzamcjo mladi, ki tudi siccr predstavlja že
večji del operativnega članstva.

Povejmo še, da si v Horjulu želijo tudi novo mrliško
vežico (predlani so obnovili pokopališki zid in pripravili
zemljišie za razširitev pokopališča), iščejo pa tudi nove
vire pitne vode, saj je voda v zdajšnjih izvirih čedalje bolj
onesnažena.
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